



Le texte Français suit

Junior Athletes Repeat Podium Results at 2018 Canadian Junior Racquetball Championships

Winnipeg, MB, May 1, 2018 - Many of Canada's young athletes repeated last year's podium results at the 2018 Canadian Junior Racquetball Championships held from April 25 to 28 in Calgary, Alberta.

Simon Comeau of Saint-Stanislas-de-Kostka, QC won the Boy's 18 & U singles event. Comeau has been on the podium consistently over the years and winning the 18 & U event in his last year as a junior age athlete was a fitting way to finish off his junior career. Comeau and his partner Kaleb Osborne of Penetanguishene, ON repeated as the gold medal winners in the Boy's 18 & U doubles event.

Alexis Iwaasa of Lethbridge, AB finished off her junior career with double gold medals in the Girl's 18 & U singles event and in the doubles event with partner Cassie Prentice of Macrorie, SK. Iwaasa has been the Canadian singles champion in her age category for the past seven years straight. Iwaasa and Prentice also won the doubles event together in 2017.

Ian Frattinger of Martensville, SK came out on the top of the podium in the Boy's 16 & U singles event. Frattinger had held his age title for several years running until 2017 so winning it back was an accomplishment for the Saskatchewan athlete. Frattinger teamed up with Kyle Dick of Wheatley, ON to win silver in the Boy's 18 & U doubles event.

Logan Boudreau of Saint-Charles Borromeo, QC and Sean Sauvé of Mercier, QC won the Boy's 16 & U doubles event.

Juliette Parent of Saint-Jacques De Montcalm, QC had a big win in Girl's 16 & U singles. This is Parent's first year in this age category so her hard work over the season paid off. Parent also won silver in the 18 & U doubles event with her sister Marjolaine Parent.

Nathan Jauvin of Terrebonne, QC repeated his result from 2017 with a gold medal win in the Boy's 14 & U singles event. Riley Sommerville of Langley, BC finished in first in the Girl's 14 & U singles event. Jauvin won silver in the Boy's 16 & U doubles event with partner Kodv Bordeaux of St-Charles Borromeo

18 & U doubles event with partner Brady Borodak of St Charles Bonhomme, QC and Somerville partnered up with Chloe Jauvin of Terrebonne, QC to win gold in the 14 & U Girl's doubles.

Naman Gauri of Lethbridge, AB and Caylen Yaretz of Calgary, AB teamed up to win gold in the Boy's 14 & U doubles event.

Medals were awarded in boys and girls singles and doubles events in several younger age and skill categories.

Athletes who earned the right to represent Canada at the 2018 International Racquetball Federation World Junior Championships in November are as follows. The final team will be confirmed at a later date.

18 & U Boys:

Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC), Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON)

18 & U Girls:

Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), Marjolaine Parent (St-Jacques De Montcalm, QC)

16 & U Boys:

Ian Frattinger (Martensville, SK), Sean Sauv  (Mercier, QC)

16 & U Girls:

Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC), Cassie Prentice (Macrorie, SK)

14 & U Boys:

Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), Christian Poscai (New Hamburg, ON)

14 & U Girls:

Riley Sommerville (Langley, BC), Ofelia Wilscam (Repentigny, QC)

Kyle Dick of Wheatley, ON was presented with the Sherman Greenfeld Award and Camila Wilscam of Repentigny, QC won the Heather Stupp Award. These prestigious awards are given annually to one male and female athlete, respectively, who exemplify excellence in racquetball both on and off the court while competing at the Canadian Junior Racquetball Championships.

Team Qu bec won the Provincial Points total with Team Ontario coming in second. Team Alberta finished in third.

The Canadian Junior Racquetball Championships is a unique event which provides both a development and high performance opportunity for Canada's young racquetball athletes. Results in the 18 & U, 16 & U and 14 & U age categories will determine spots on Canada's team for the 2018 World Junior Racquetball Championships. The event also provides the opportunity for novice athletes to compete in a national event and for Racquetball Canada to identify athletes with potential for international competition at an elite level.

2018 Canadian Junior Racquetball Championships - Final Top 3 Results

Boys Events

18 & U Singles

1. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC),
2. Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON),

3. Kyle Dick (Wheatley, ON).

18 & U Doubles

1. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC) / Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON),
2. Kyle Dick (Wheatley, ON) / Ian Frattinger (Martensville, SK),
3. Cameron Brookwell (Calgary, AB) / Remi Fournier (Winnipeg, MB).

16 & U Singles

1. Ian Frattinger (Martensville, SK),
2. Sean Sauvé (Mercier, QC),
3. Kody Boudreau (St-Charles Borromeo, QC).

16 & U Doubles

1. Logan Boudreau (Saint-Charles Borromeo, QC) / Sean Sauvé (Mercier, QC),
2. Kody Boudreau (St-Charles Borromeo, QC) / Nathan Jauvin (Terrebonne, QC).

14 & U Singles

1. Nathan Jauvin (Terrebonne, QC),
2. Christian Pocsai (New Hamburg, ON),
3. Naman Gauri (Lethbridge, AB).

14 & U Doubles

1. Naman Gauri (Lethbridge, AB) / Caylen Yaretz (Calgary, AB),
2. Asher Harrington (Winnipeg, MB) / Christian Pocsai (New Hamburg, ON),
3. Mitch Bell / Joeycosmo Lee (Kelowna, BC).

12 & U Singles

1. Raphael Demers (Terrebonne, QC),
2. Asher Pocsai (New Hamburg, ON),
3. Raphael Guillemette (Mercier, QC).

12 & U Doubles

1. Anthony Parent (Saint-Liguori, QC) / Asher Pocsai (New Hamburg, ON),
2. Mitch Bell / Kevin Lee (Kelowna, BC),
3. Leyton Goldie (Brandon, MB) / Chase Holowachuk (Winnipeg, MB).

10 & U Singles

1. Asher Pocsai (New Hamburg, ON),
2. Raphael Demers (Terrebonne, QC),
3. Raphael Guillemette (Mercier, QC).

10 & U Doubles

1. Raphael Demers (Terrebonne, QC) / Raphael Guillemette (Mercier, QC)

Girl's Events

18 & U Singles

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB),
2. Marjolaine Parent (Saint-Jacques-De-Montcalm, QC).

18 & U Doubles

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB) / Cassie Prentice (Macrorie, SK),
2. Juliette Parent / Marjolaine Parent (Saint-Jacques De Montcalm, QC),

16 & U Singles

1. Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC),
2. Cassie Prentice (Macrorie, SK),
3. Camila Wilscam (Repentigny, QC).

16 & U Doubles

1. Marika Demers (Terrebonne, QC) / Camila Wilscam (Repentigny, QC).
2. Kelly-Marie Barrett (Tecumseh, ON), Zoe Chopchik (Leamington, ON).

14 & U Singles

1. Riley Sommerville (Langley, BC),
2. Ofelia Wilscam (Repentigny, QC),
3. Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

14 & U Doubles

1. Chloe Jauvin (Terrebonne QC) / Riley Sommerville (Langley, BC).

12 & U Singles

1. Tamara Wilscam (Repentigny, QC),
2. Ofelia Wilscam (Repentigny, QC),
3. Chloe Jauvin (Terrebonne, QC).

10 & U Singles

1. Marah Britto (Saskatoon, SK),
2. Addison Harrington (Winnipeg, MB).

Mixed Events

10 & U Junior Singles

1. Addison Harrington (Winnipeg, MB),
2. Marah Britto (Saskatoon, SK),
3. Julian Urteaga (Langley, BC).

[Click here for final results.](#)

Racquetball Canada is the national sport governing body for the sport of Racquetball in Canada. Along with the support of the Government of Canada and many valued partners, Racquetball Canada develops competitive national teams and oversees programs that grow the sport of racquetball in Canada. For more information visit our website at www.racquetball.ca.

- 30 -

Media Contact:

Jan Hanson
Director of Communications and Marketing
Racquetball Canada Board of Directors
jhanson@accesscomm.ca | 306.502.4422

Plusieurs athletes juniors remontent sur le podium au Championnat canadien de racquetball de 2018

Winnipeg, le 1 mai 2018 - Le Championnat canadien junior de racquetball vient de se dérouler du 25 au 28 avril à l'Université de Calgary, en Alberta.

Plusieurs jeunes joueurs canadiens sont montés à nouveau sur le podium, mais il y a également eu quelques surprises et des athlètes plus jeunes ont aussi accédé au podium.

Simon Comeau, de Saint-Stanislas-de-Kostka au QC, a remporté l'épreuve du simple masculin chez les garçons de 18 ans et moins. Comeau est régulièrement monté sur le podium, par conséquent remporter le titre chez les 18 ans et moins a été une manière parfaite de conclure sa carrière chez les juniors. Comeau et son partenaire Kaleb Osborne, de Penetanguishene, ON, ont également conservé leur titre de champions canadiens du double masculin dans cette catégorie d'âge.

Alexis Iwaasa, de Lethbridge en AB a conclu sa carrière chez les juniors en s'adjugeant deux médailles d'or, une en simple, et l'autre en double avec sa partenaire Cassie Prentice, de Macrorie en SK, chez les filles de 18 ans et moins. Iwaasa a remporté le titre de championne canadienne de sa catégorie d'âge de manière ininterrompue au cours des sept dernières années. Iwaasa et Prentice avaient aussi gagné le double ensemble en 2017.

Ian Frattinger, de Martensville en SK, est monté sur la plus haute marche du podium au simple masculin chez les garçons de 16 ans et moins. Frattinger avait été sacré champion canadien de sa catégorie d'âge pendant plusieurs années, jusqu'en 2017, alors reprendre ce titre a été tout un accomplissement pour cet athlète de la Saskatchewan. Et Frattinger a fait équipe avec Kyle Dick, de Wheatley en ON, pour remporter la médaille d'argent de l'épreuve de double chez les garçons de 18 ans et moins.

Logan Boudreau, de Saint-Charles Borromée, QC, et Sean Sauvé, de Mercier au QC, se sont adjugé le titre en double chez les 16 ans et moins.

Juliette Parent, de Saint-Jacques De Montcalm au QC, a obtenu une grosse victoire en simple chez les filles de moins de 16 ans. Il s'agissait de la première année de Parent dans cette catégorie d'âge, et l'énorme travail qu'elle a accompli pendant la saison a payé. Parent a également remporté la médaille d'argent en double chez les filles de 18 ans et moins avec sa soeur Marjolaine.

Nathan Jauvin, de Terrebonne au QC, a conservé son titre de champion canadien acquis en 2017, en montant à nouveau sur la plus haute marche du podium du simple chez les garçons de 14 ans et moins. De son côté, Riley Sommerville de Langley en CB, a été couronnée chez les filles de 14 ans et moins. Jauvin a remporté la médaille d'argent du double chez les garçons de 16 ans et moins avec son partenaire Kody Bordeaux de St-Charles Borromée au QC, tandis que Sommerville a fait équipe avec Chloé Jauvin de Terrebonne au QC, pour s'adjuger le titre du double féminin chez les 14 ans et moins.

Le duo composé de Naman Gauri, de Lethbridge en AB et de Caylen Yaretz, de Calgary en AB, a été couronné champion en double chez les garçons de 14 ans et moins.

Des médailles ont aussi été décernées chez les garçons et chez les filles, dans des épreuves de simple et de double de plusieurs catégories d'âge plus jeunes, et des catégories de niveau technique.

Vous trouverez ci-dessous la liste des athlètes qui ont obtenu le droit de représenter le Canada au Championnat du monde junior de la Fédération

internationale de racquetball de 2018, qui aura lieu au mois de novembre prochain. La composition finale de l'équipe sera confirmée à une date ultérieure.

Garçons de 18 ans et moins :

Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC), Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON)

Filles de 18 ans et moins :

Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), Marjolaine Parent (St-Jacques De Montcalm, QC)

Garçons de 16 ans et moins :

Ian Frattinger (Martensville, SK), Sean Sauvé (Mercier, QC)

Filles de 16 ans et moins :

Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC), Cassie Prentice (Macrorie, SK)

Garçons de 14 ans et moins :

Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), Christian Poscai (New Hamburg, ON)

Filles de 14 ans et moins :

Riley Sommerville (Langley, BC), Ofelia Wilscam (Repentigny, QC)

Kyle Dick, de Wheatley en ON, a reçu le prix Sherman Greenfeld, tandis que Camila Wilscam, de Repentigny au QC, a été nommée récipiendaire du prix Heather Stupp. Ces prix prestigieux sont remis chaque année à un garçon et à une fille qui personnifient l'excellence en racquetball, aussi bien sur les terrains qu'hors des terrains, à l'occasion du Championnat canadien junior de racquetball.

L'équipe du Québec a remporté le total des points provinciaux, l'équipe de l'Ontario arrivant deuxième. L'équipe de l'Alberta a terminé troisième.

Le Championnat canadien junior est un événement unique qui procure aux jeunes joueurs de racquetball canadiens à la fois une occasion de développement et une expérience de haute performance. Les résultats de catégories 18 ans et moins, 16 ans et moins, et 14 ans et moins serviront à déterminer les places au sein de l'équipe canadienne pour le Championnat du monde junior de 2017. L'événement permet aussi aux athlètes novices de participer à une compétition de niveau national, et à Racquetball Canada d'identifier les athlètes ayant le potentiel de participer à des compétitions internationales au niveau de l'élite.

Championnat canadien junior de racquetball - Composition des podiums

Épreuves garçons

Simples 18 ans et moins

1. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC),
2. Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON),
3. Kyle Dick (Wheatley, ON).

Doubles 18 ans et moins

1. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC) / Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON),
2. Kyle Dick (Wheatley, ON) / Ian Frattinger (Martensville, SK),

3. Cameron Brookwell (Calgary, AB) / Remi Fournier (Winnipeg, MB).

Simple 16 ans et moins

1. Ian Frattinger (Martensville, SK),
2. Sean Sauvé (Mercier, QC),
3. Kody Boudreau (St-Charles Borromeo, QC).

Doubles 16 ans et moins

1. Logan Boudreau (Saint-Charles Borromeo, QC) / Sean Sauvé (Mercier, QC),
2. Kody Boudreau (St-Charles Borromeo, QC) / Nathan Jauvin (Terrebonne, QC).

Simple 14 ans et moins

1. Nathan Jauvin (Terrebonne, QC),
2. Christian Pocsai (New Hamburg, ON),
3. Naman Gauri (Lethbridge, AB).

Doubles 14 ans et moins

1. Naman Gauri (Lethbridge, AB) / Caylen Yaretz (Calgary, AB),
2. Asher Harrington (Winnipeg, MB) / Christian Pocsai (New Hamburg, ON),
3. Mitch Bell / Joeycosmo Lee (Kelowna, BC).

Simple 12 ans et moins

1. Raphael Demers (Terrebonne, QC),
2. Asher Pocsai (New Hamburg, ON),
3. Raphael Guillemette (Mercier, QC)

Doubles 12 ans et moins

1. Anthony Parent (Saint-Liguori, QC) / Asher Pocsai (New Hamburg, ON),
2. Mitch Bell / Kevin Lee (Kelowna, BC),
3. Leyton Goldie (Brandon, MB) / Chase Holowachuk (Winnipeg, MB).

Simple 10 ans et moins

1. Asher Pocsai (New Hamburg, ON),
2. Raphael Demers (Terrebonne, QC),
3. Raphael Guillemette (Mercier, QC).

Épreuves filles

Simple 18 ans et moins

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB),
2. Marjolaine Parent (Saint-Jacques-De-Montcalm, QC).

Doubles 18 ans et moins

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB) / Cassie Prentice (Macrorie, SK),
2. Juliette Parent / Marjolaine Parent (Saint-Jacques De Montcalm, QC),

Simple 16 ans et moins

1. Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC),
2. Cassie Prentice (Macrorie, SK),
3. Camila Wilscam (Repentigny, QC).

Doubles 16 ans et moins

1. Marika Demers (Terrebonne, QC) / Camila Wilscam (Repentigny, QC).
2. Kelly-Marie Barrett (Tecumseh, ON), Zoe Chopchik (Leamington, ON).

Simples 14 ans et moins

1. Riley Sommerville (Langley, BC)
2. Ofelia Wilscam (Repentigny, QC),
3. Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

Doubles 14 ans et moins

1. Chloe Jauvin (Terrebonne QC) / Riley Sommerville (Langley, BC).

Simples 12 ans et moins

1. Tamara Wilscam (Repentigny, QC),
2. Ofelia Wilscam (Repentigny, QC),
3. Chloe Jauvin (Terrebonne, QC).

Simples 10 ans et moins

1. Marah Britto (Saskatoon, SK),
2. Addison Harrington (Winnipeg, MB).

Événements mixtes**Simples junior 10 ans et moi**

1. Addison Harrington (Winnipeg, MB),
2. Marah Britto (Saskatoon, SK),
3. Julian Urteaga (Langley, BC).

[Cliquez ici](#) pour les résultats finaux.

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada. Pour obtenir de plus amples informations, à propos de Racquetball Canada, visitez le site : www.racquetball.ca.

Personne-ressource pour les médias :

Jan Hanson
directrice des communications et du marketing,
Conseil d'administration de Racquetball Canada
jhanson@accesscomm.ca | 306-502-4422